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PROTOKOLL 
 
Ärende:  Styrelsemöte SNBK 
 
Tid:  2019-06-03  Kl.18.30 
 
Plats:  Klubbstugan 
 
Närvarande: Milan Kolar  Mårten Andersson 

Conny Ström Yngve Carlsson 
Stefan Norberg Daniel Solberg 
Åke Medén   
 

 §1        Öppnande av mötet.            
 

Mötet öppnades av ordföranden. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
              
Protokollet lades till handlingarna.                                                        
 
§3        Genomgång av det ekonomiska läget. 
 
Några medlemmar släpar med betalningen.  
En sponsor går in med 2000 kr + ersättning för ett företagsarrangemang hos oss. 
Sundsvalls kommun hyr klubbstugan en dag för 500 kr. 
Hälften av 5125 kr för en betald annons återbetalas till oss. 
En faktura för kurslitteratur till Seglarskolan skickas till Yngve. 
Ett antal seglarskoleelever ska betala 850 kr vardera. 
Kostnaden för utbyte av flytelementen till L-bommarna ska fördelas 70-30 % på 
Ungdomssektion/Varvssektion. 
 
§4       Varvsfrågor. 
 
Altan: P.g.a Kjell-Åkes sjukdomstillstånd, får altanbygget skjutas på framtiden. Preliminär 
byggstart blir augusti. 
Djupkajen: Ett alternativ till pålning för kaj är flytbryggor som förankras i befintlig pir, samt i 
botten. Åke har fått ett pris på 153.000 kr för 30 m brygga, men då tillkommer el- och 
vattenarmaturer. En delfinansiering skulle kunna vara försäljning av några bryggplatser 
och/eller uthyrning. Milan kollar om bygglov krävs. Beslut om djupkaj tas vid kommande 
varvsmöte. Conny och Åke får i uppdrag att hitta var två eller fler lämpliga landplatser kan 
anläggas. 
Övriga varvsfrågor: En mikrovågsugn till köps in. 
 
§5        Vision fram till 2025 för SNBK. 
        
SNBK är en fungerande förening med många engagerade. En aktiv båtklubb med 
intresserade båtmänniskor. 
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-Vad gör vi med de varvsmedlemmar som inte sjösätter? 
Ett förslag: Erbjud utevinterplatser till skjulägare. Två år gratis, mot att de säljer skjulet. 
Vi kan ”överhyra ut” fyra bryggplatser, då historien visar att många inte har sin båt vid 
bryggan utan att meddela oss. Milan meddelar beslutet till Erik Solberg. 
Ungdomsverksamheten är viktig för klubbens framtid. Daniel vill gärna fortsätta satsningen, 
även om hans egna barn slutar. 
Att få föräldrar att engagera sig som seglingsledare är viktigt. 
Arvsfonden och Svenska sjö kan ev. bidra med pengar till nya optimister. En ny per år kan 
vara ett rimligt mål. 
SSF kan kanske hjälpa oss med finansiering av en 606:a till 2020. 
Åke hoppas kunna locka några jolleseglare till kölbåtssegling. 
Daniel och Mårten kollar upp om klubben kan betala ungdomsledare en ersättning som 
seglartränare. 
En svängbar kran, för lyft av seglarskolebåtar står på önskelistan. 
Faddrar till nya medlemmar (inkl hyresgäster) ska utses. 
En infokväll för nya medlemmar vore bra. 
 
§6 Läget gällande 606:or. 
 
Vi var för sena med bidragsansökan för 2019. 
Vi bör ha ett samarbetsavtal mellan klubben och ägarna till de inskaffade 606:orna. Klubben 
ansvarar för skador under utbildning. Självrisken är 3000 kr för båtskador. 
Åke och Conny undersöker möjligheten att köpa in en svängbar kran. 
 
§7 Nytt från Ungdoms/Tävlingssektionen.  
 
Juniregattan går kommande helg. 
Regionläger i Åre nästa helg.  
Vi har åtta nybörjare och sex som fortsätter med optimistsegling. 
Tre fortsätter med Laser. 
Styrelser för båtklubbar kommer inom några år att könskvoteras 60/40 för bidrag från SSF. 
 
§8 Övriga frågor. 
 
Inga reseräkningar betalas ut. Utlägg och omkostnader ska redovisas som vad det är. 
Miljökontoret har varit på besök. De sökte lupiner! 
24 augusti är det Klampenköret, Sommardraget samt årsfest. 
 
§8 Nästa möte. 
 
Den 12 augusti kl 18.30 i klubbstugan. 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
_________________________  __________________________ 
Stefan Norberg   Milan Kolar 


